

**Transfermaschine zum  
Beschichten umlaufender Kanten**

**Transfer machine for decoration  
of contoured parts**

Neufirmierung  
Change of Company's Name  
ab / from 1. November 2007  
**LEONHARD KURZ Stiftung & Co. KG**



Die VL-73 ist eine einfache, kostengünstige Einzweckmaschine. Sie wurde speziell für die Beschichtung umlaufender Kanten an MDF-Formteilen konzipiert, wie etwa runde oder ovale Tischplatten. Mit der VL-73 lassen sich konvexe und konkave Profile dekorieren, die einen symmetrischen Querschnitt besitzen.

Our VL-73 is an easy to operate cost-effective special application machine. It is designed for the decoration of contoured profiles on prefabricated MDF parts such as round or oval tabletops. Convex and concave profiles with symmetrical cross section can also be decorated using this machine.

**Einsatzbereiche**

Transferfinish-Beschichtung in der Holz- und Möbelindustrie

**Fields of application**

Transferfinish decoration in the wood processing and furniture industry

**Technische Daten**

**Teilestärke** max. 48 mm  
**Arbeitsgeschwindigkeit** 1,2 – 12 m/min  
**Elektronische Temperaturregelung**  
0 – 400 °C  
**Elektroanschluß** 400 V, 1 Phase, 50 Hz,  
8 kW  
**Luftanschluß** 6,5 bar

**Specifications (Technical Data)**

**Part thickness** max. 48 mm  
**Processing speed** 1.2 – 12 m per minute  
**Electronic temperature control**  
0 – 400 °C  
**Electric supply** 400 V, single-phase,  
50 Hz, 8 kW  
**Air supply** 6.5 bar



Konstruktionsänderungen sind vorbehalten. Mit Erscheinen dieser Produktinformation verlieren die vorangegangenen ihre Gültigkeit. Stand: 03/99.

Machine construction is subject to change without notice. This product information supercedes all information published prior to 03/99.